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Írásbeli választ igénvl ő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 : évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
46/1994. (IX. 30 .) OGY határozat 91 . §-ára kérdést kívánok benyújtani dr. Hende Csaba honvédelmi
miniszterhez

„Mi indokolta a honvéd egészségügy átszervezését?”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyar Honvédség Honvédkórház szervezeti racionalizálásának elrendelésér ől szóló 66/2012.
(IX.14.) HM utasításban meghatározottak szerint 2013 . február elsejével az MH Honvédkórház
bázisán megalakult az MH Egészségügyi Központ. A Központ az alapító okirat, illetőleg a honlapja
szerint teljesen új struktúrában kezdi meg működését. Vezetője a parancsnok, akinek
alárendeltségében működik a parancsnokság, a stratégiai, tudományos és felügyeleti igazgatóság, a
honvédkórház, a védelmi egészségügyi igazgatóság (ennek vezetője egyben az MH egészségügy i
főnöke!), valamint a gazdasági igazgatóság. Az új struktúrából látható, hogy az átszervezé s
eredményeként eggyel megnő a vezetési szintek száma, továbbá az egyes igazgatók mellett várhatóa n
megjelenik majd a központ parancsnok helyettes(e)i szint is . Összességében úgy értékelhető, hogy a
korábban kommunikált racionalizálási szándékkal szemben nemhogy egyszer űbbé, hanem
bonyolultabbá válik a honvédkórház vezetési struktúrája .

Kérdezem tisztelt Miniszter Urat, mi indokolta ezt az átszervezést? Milyen szakmai, védelempolitikai ,
vezetési megfontolások indokolják a fent vázolt struktúra kialakítását? Az új vezetési szint mennyive l
több vezető beosztást eredményez, és éves szinten mekkora költségekkel jár ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . február 20 .

Juhász Ferenc

Magyar Szocialista Párt

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
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